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Jastrzębie-Zdrój 

Zgłoszenie interpelacji ws. nowo wybudowanych garaży przy ul. Grodzkiej 

w ostatnim czasie obok ul. Grodzkiej, przez którą ma przebiegać przyszła linia kolejowa 

wybudowano kosztowną inwestycje - szereg nowych garaży. 

Mając na uwadze strategiczne plany miasta i rządu w kwestii przywrócenia kolei 

pasażerskiej w mieście, zasadne jest zapytać: 

1. Kto i kiedy wydał zgodę na taką inwestycję? Co można powiedzieć publicznie 

o inwestorze? 

2. Czy będzie to koszt przy budowie połączenia kolejowego? Czy koszt kwalifikowany czy 

może niekwalifikowany za który zapłacimy z budżetu miasta w ramach odszkodowania? 
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